
Sätt inte på fläkten innan Du har tvätt i 

torkrummet, eftersom den drar mycket energi.

 

Tack för att Du tänker på föreningens ekonomi och på miljön! 

/Styrelsen 

 


